
Zápis z mimořádného zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem
č.8/2007 ze dne 11.6.2007

Místo konání : zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem
Čas zahájení :     17.00 hod.
Čas ukončení :    19.00 hod.
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, Miloslava Marečková, Ing. Heda Pellarová, František 
Salavec,  Jaroslav Králič, Miroslav Píša
Počet přítomných členů zastupitelstva : 6
Omluveni : Jiří Brož
Zasedání usnášeníschopné : ano
Hosté: p. Ing. Stránský z České Spořitelny, a.s., p. Dr. Sedláček, předseda Královéhradeckého fotbalového 
svazu
Ověřovatelé zápisu: paní Marečková, pan Salavec

Program jednání : 
1.1 Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání.
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina 
a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen, vyvěšen a všichni 
zastupitelé ho dostali do materiálů na toto zasedání.
Návrh usnesení č.1/8/2007: OZ schvaluje zápis z minulého zasedání
Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu.
Na programu došlo k následujícím změnám : 
Bod 2 : Schválení smlouvy o úvěru. Protože Česká Spořitelna nestačila připravit návrh smlouvy tak, aby byl 
předán dle jednacího řádu, byl na zasedání pozván pracovník ČS, Ing. Stránský, který smlouvu předloží a 
okomentuje.
Návrh usnesení č.2/8/2007: OZ schvaluje program dnešního zasedání s výše uvedenými změnami a určuje 
ověřovatele zápisu – paní Miloslavu Marečkovou a pana Františka Salavce.
Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

2. Schválení smlouvy o úvěru
Ing. Stránský předložil zastupitelstvu smlouvu a okomentoval jednotlivé body. 
Návrh usnesení č.3/8/2007: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem schvaluje uzavření Smlouvy o úvěru č. 518 – 147 - 07 ve znění 
návrhu úvěrové smlouvy, která je přílohou č.1 tohoto zápisu ze zasedání obecního zastupitelstva, jehož 
obsahem je kromě jiných ustanovení: 
a) Přijetí úvěru od České spořitelny, a.s. ve výši Kč 1.700.000,-- (Jedenmilionsedmsettisíc korun českých)  na 
financování projektů:

• projekt I.: „Oprava chodníku a komunikace od točky MHD k bývalému hřišti – Vysoká nad Labem“
• projekt II.: „Vysoká nad Labem – sportovní areál – víceúčelová klubovna“
• projekt III.: „Terénní úpravy – víceúčelová klubovna Vysoká nad Labem“. 

se  splatností  do 20. 12. 2012.
b) Způsob zajištění úvěru: 
Peněžité závazky vzniklé na základě této úvěrové smlouvy nebudou zajištěny žádnými zajišťovacími 
prostředky.
c) Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem pověřuje starostu Ing. Jiřího Horáka, nar. 19.4.1963 sjednáním 
příslušné dokumentace.



Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

3. Revokace usnesení č.3/5/2007
Dla požadavků auditu je nutno přijmout opatření k nápravě zjištěných nedostatků. Přestože tyto nedostatky 
nejsou závažné a neplyne z nich pokuta nebo penále, je nutno schválit závěrečný účet (tedy hospodaření obce 
od 1.1. 2006 do 31.12.2006) s výhradami.
Návrh usnesení č.3/8/2007
OZ ruší usnesení č. 3/5/2007, které zní : OZ schvaluje závěrečný účet obce Vysoká nad Labem za rok 2006.
Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

4. Projednání závěrečného účtu za kalendářní rok 2006, přijetí opatření k nápravě nedostatků
Návrh usnesení č.4/8/2007
OZ schvaluje závěrečný účet obce Vysoká nad Labem za rok 2006 s výhradou.
OZ bere na vědomí předloženou zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2006
OZ přijímá předložená opatření k nápravě nedostatků
OZ pověřuje starostu odstraněním nedostatků v předložených termínech
Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

5. Prodej akcií ČS :
Nejvyšší nabídnutá cena je 500 korun za akcii. Vzhledem k tomu, že spořitelna vykupuje akcie za 177 korun a 
dosud byla nejvyšší nabídka za akcii 400 korun, jedná se o pěknou cenu.
Návrh usnesení č.5/8/2007
OZ schvaluje prodej 700 akcií České spořitelny, CZ0008023736, panu Marku Veselému, nar. 12.6.1981, 
bytem Kubíkova 18, Brno – Líšeň, za cenu 500 korun za akcii.
OZ pověřuje starostu Ing. Jiřího Horáka, nar. 19.4.1963 uskutečněním prodeje akcií.
Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

6. Různé :
6.1 projednání Dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo č. 46/2006 (oprava chodníku na Podlesí) ve výši 
167.147,40 Kč
Plochy chodníku a množství použitého materiálu byly zhotovitelem – firmou Stavo&Sachs znovu přepočítány 
a dodatečné změny byly započítány do výsledné ceny. Nyní vše přesně odpovídá skutečnosti.
Návrh usnesení č.6/8/2007
OZ schvaluje Dodatek č.2 ke smlouvě o dílo č. 46/2006
OZ pověřuje starostu podepsáním schváleného dodatku s předchozím přeměřením přepočítaných položek.
Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.



6.2. Informace o předávání materiálů společnosti Těžba-Skládka-Služby s.r.o. 
Na minulém zasedání byl stanoven termín - pondělí 4.6.2007 v 15 hodin na Obecním úřadě obce Vysoká nad 
Labem. Pan Brož s datem i hodinou této schůzky na zasedání souhlasil, přesto se bez omluvy nedostavil. 
Nereagoval ani na E-mail, kterým ho starosta žádal o vysvětlení a stanovení náhradního termínu.
Starosta požádal finanční a kontrolní výbor zastupitelstva o řešení situace.
Zastupitelé se dohodli, že předseda finančního výboru, pan Králič stanoví datum a čas (předběžně středa 13.6 
ve 14 hod), kdy zastupitelé protokolárně otevřou zamčené archivní skříně ve skladu. Protože od skříní nejsou 
klíče, bude pozván pracovník OÚ s nářadím, který zajistí otevření.

6.3. Vyúčtování Dětského dne v neděli 3.6.2007
Účast je odhadována na min. 100 dětí, více na http://www.vysoka-nad-labem.cz/. Zajišťovali fotbalisti, 
myslivci, MŠ, rodiče i přátelé – všem patří pochvala.
Celkové náklady : 5.877,- Kč
Z toho  - obec :     3.549,- Kč  - občerstvení (buřty, chleba, tácky, pitíčka)

- sladkosti (lízátka, bonbóny, …)
- skládací altán (bude využitelný i pro příště)

- sponzoři : 2.328,- Kč – drobnosti, hračky, ceny.
Kromě toho sponzoři dodali množství různých reklamních drobností – tužky, přívěsky, hračky, pexesa, 
hrníčky, atd. které byly použity jako ceny do dětských soutěží.
Dvě grilované kýty se rozprodaly a z výtěžku se pokryl jejich nákup (+ zelenina, chleba,..)

6.4. Příspěvek fotbalovému klubu FK Vysoká
Fotbalisti předložili žádost o příspěvek na dokončení montážně – stavebních prací na hřišti.
Návrh usnesení č. 7/8/2007:
OZ schvaluje příspěvek fotbalovému klubu FK Vysoká  ve výši 6.700,- Kč
Hlasování:
Pro : 6
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

6.5. Vystoupení pana Dr. Sedláčka.
Pan Sedláček jako předseda Královéhradeckého fotbalového svazu informoval zastupitele o možnostech 
spolupráce se svazem a zejména o dotacích a příspěvcích, které svaz bude fungujícímu registrovanému klubu 
poskytovat.  Dále připomněl přínos fotbalistů pro obec.

Zapsala : Hana Houfková

Ověřil :
………………………… ………………………..
František Salavec Miloslava Marečková

Starosta : ……………………………….
Ing.Jiří Horák


